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Klubbchefens ord
Ännu en säsong skall summeras i Sandareds IF:s 
historia. Föreningen som snart varit levande i 100 år 
(100-årsjubileum 2025) fortsätter att vara en stabil 
grundsten i samhället och erbjuder fotbollsspelande 
ungdomar och vuxna en givande tillvaro. Detta helt tack 
vare alla ideella krafter som driver föreningen. Oavsett 
om det handlar om att leda ett lag eller stå i kiosken, så 
är ni ovärderliga!

2021 var en säsong då samhället och fotbollen så 
småningom började hitta tillbaka till verkligheten före 
pandemin. Även om seriespelet för A-laget inte kom i 
gång förrän i juni så löpte ungdomsfotbollen på i stort 
sett som vanligt från början. Mer om våra lags insatser 
under året finner ni längre bak i bladet. 

2021 var också året då vi äntligen kunde arrangera lite 
roligheter igen. På långfredagen gick Påskalunken åter 
av stapeln efter ett års frånvaro med 371 deltagare, 

vilket vi var mycket nöjda med. Även om midsommar-
festen inte blev av, så arrangerades Föreningscupen 
med stor framgång på Sandevi den 28 augusti. Totalt 
24 lag från Sandareds IF och grannarna i Sjömarkens IF 
deltog. Stort tack till alla inblandade i P06/07 och F07 
som gjorde cupen möjlig. 

Mycket under året har dock handlat om byggnationen 
av Padelhallen, på grusplanen. Vi hoppas att den skall 
bli ett lyft för hela föreningen och föra våra medlemmar 
närmre varandra. På sikt hoppas 
vi dessutom få i gång en syssel-
sättning för våra och samhällets 
ungdomar. Det finns oändligt med 
möjligheter vilket gör hela projek-
tet inspirerande!

Anton Wall

Organisationen
Huvudstyrelsen
Ordförande: Kenth Wall

Kassör: Felix Gunnervald, 

Ledamöter: Johan Bäck, Stefan Söderberg,  
Elin Cronehag, Jan Elmqvist och Bertil Malmberg

Suppleant: Daniel Sahlén

Padelsektionen
Ordförande: Stefan Söderberg 

Ledamöter: Ulf Wall, Johan Krantz, Christer Steen och 
Michel Eriksson, 

Suppleant: Anders Salo och Magnus Karlsson

28 augusti deltog 24 lag på föreningscupen. 
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Sandevi Padelhall 
Historien bakom Sandevi Padelhall startar i maj 
2020. Efter ett nyss avslutat styrelsemöte i klubb-
stugan stoppas ledamöterna av ett gäng fotbollsträ-
nare i föreningen utanför omklädningsrummen. Deras 
önskan är konkret. 

- Nu är det dags för en padelhall på grusplanen!

Styrelsen tog till sig uppgiften och började undersöka 
möjligheterna till bygget. 

Relativt tidigt insåg föreningen att en arbetsgrupp till 
padelverksamheten behövde tillsättas. Så, på det extra 
årsmötet, den 15 december 2020 tillsattes en padelse-
ktion bestående av Stefan Söderberg (ordförande), Ulf 
Wall, Christer Steen, Michel Eriksson, Johan Krantz samt 
suppleanterna Anders Salo och Magnus Karlsson. Då 
Stefan sitter med i föreningens huvudstyrelse, blev han 
den naturliga länken mellan styrelsen och sektionen. 

- Jag tycker att padel är väldigt kul att spela. Det är en 
rolig social aktivitet. Dessutom vill jag ”betala” tillbaka 
lite till Sandareds IF som förening. Den har skänkt oss 
och våra barn mycket glädje genom åren, säger Stefan 
Söderberg om varför han valde att engagera sig i padel-
verksamheten. 

Under 2021 drog bygget i gång på allvar. Föreningens 
ordförande Kenth Wall berättar:

- Första spadtaget på grusplanen togs den 16 mars, då 
en grävmaskin rullade in och började med markarbetet. 

Betongmästarna stod för arbetet med schakt och gjut-
ning av betongplattan. 

Under sommaren kom tältet och sattes upp utav 
Hallgruppen och under hösten byggdes banorna från 
Spanien utav spanjorer som övernattade i klubbstugan 
i två veckor. Förseningar gjorde att det drog ut på tiden, 
men den 27 oktober, kunde den första bokningen ske!

- Att bedriva byggprocessen under pandemitider har 
varit en utmaning. Leveranser har blivit försenade gång 
på gång, Nu är vi äntligen i mål och vi är nöjda med resu-
latet. Vi hoppas på många roliga stunder tillsammans i 
hallen, säger Kenth,

- Nu hoppas vi att alla sluter upp och står bakom detta 
projekt. Vi ser stor potential i hallen och vill att de från 
Sandared med omnejd väljer att spela här och stötta 
föreningen, avslutar Söderberg. 

FÖLJ PADELVERKSAMHETEN HÄR

 Sandaredsifpadel

 Sandareds IF Padel

3sandaredsif



A-lagets säsong
Covidrestriktioner, enkelmöten och en tung start 
på seriespelet. Trots en säsong då mycket gick 
emot slutade A-laget femma i division 4. 

Efter fjolårets snöpliga uttåg ur division 3 klev A-laget 
in i säsongens division 4 som ett förväntat topplag. 
Men trots en fin avslutning med tre raka vinster blev 
säsongen inte riktigt som man tänkt sig.

- Det har varit en utmanande och händelserik säsong. 
Till en början tappade vi en del rutinerade spelare som 
slutade av olika anledningar, sen gjorde covidrestrik-
tionerna att vi inte fick börja spela matcher förrän i 
juni. Serien spelades alltså även i år som halvserie, med 
enkelmöten, vilket vi har lidit av. Vår unga trupp hade 
behövt många matcher för att få erfarenhet och växa in 
i det, säger huvudtränaren Dime Mencevski.

Det blev en tuff start på serien. I de två 
inledande matcherna tappade 

SIF 2-1 till 2-2 på tilläggs-
tid. I match tre blev 

det uddamålsförlust 
mot ett starkt 

Trollhättan vilket 
gjorde att det 
förväntade 
topplaget gick 
till sommar-
uppehåll med 
två poäng och 
var mer eller 
mindre redan 

avsågade från 

toppen. 
Dödsstö-
ten för en 
avslutning 
i toppstri-
den kom 
i höstpre-
miären då 
bottenlaget 
Sjuntorp krigade 
till sig en poäng på 
Sandevi. 

Den 20 september stod SIF 
inför ett vägskäl. Dalsjöfors gästade Sandevi och seger 
behövdes för båda lagen för att inte riskera nedflytt-
ning. Sandared spände musklerna och vann med klara 
4-0 och av bara farten vanns även de två sista matcher-
na, vilket gjorde att man till slut landade på en femte-
plats i tabellen. 

Hur ser då Dime Mencevski på 2022? 

- Tränarstaben blir kvar och 90 % av truppen har redan 
gett tumme upp för spel nästa säsong. Detta gör att vi 
kan fortsätta arbeta långsiktigt och bygga på självför-
troendet och erfarenheten för att vara med i toppen 
och kriga. Ser man till truppen så kan det mycket väl 
tillkomma någon spelare från våra egna led, men även 
utifrån. Vi har en intressant trupp på runt 25 spelare 
som är unga, hungriga och träningsvilliga. Det finns bra 
förutsättningar inför framtiden. 
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Hagberg siktar mot sin trettonde säsong 
Joakim Hagbergs tolfte raka säsong i Sandareds IF 
är över. Nu tar han sikte mot den trettonde i A-laget.

- Ser ingen anledning att spela någon annanstans, 
säger mittfältsmotorn. 

Han gjorde sin första säsong på Sandevi 2010. Sedan 
dess har Joakim Hagberg verkligen varit en konstant i 
Sandareds IF. På de 12 säsongerna har han noterats för 
232 seriematcher (inkl kvalmatcher) och stått för 60 
mål. 

- Jag är en riktig föreningsmänniska och tycker att 
SIF drivs med helt rätt värderingar och av härliga 
människor. Att spela fotboll för mig handlar om glädje 
och gemenskap, därför ser jag ingen anledning att spela 
någon annanstans än i Sandareds IF, säger Hagberg. 

Årets säsong beskriver Joakim på följande sätt:

- Det har varit en säsong med blandade känslor. Vi fick 
en tuff start med mycket stolpe ut där vi förtjänade 
fler poäng sett till prestationerna. Under hösten var 
vi ganska svajiga i kvalité men spelade som bäst i de 
sista matcherna, vilket känns skönt att ta med sig till 

2022 där vi hoppas på dubbelmöten och ett ordentligt 
träningsläger. 

Joakim har under sina tolv år varit en viktig kugge varje 
säsong och en trygg konstant att kunna luta sig tillbaka 
mot. Flertalet av matcherna har på senare år spelats 
med kaptensbindeln runt armen. Med andra ord kan 
man inte nog understryka Joakim Hagbergs betydelse i 
Sandareds IF, då, nu och i framtiden. 
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LAGEN I SERIESPEL 2021
U-laget – Utveckling A 

Pavel Aso, tränare

- Det är väldigt kul att sluta serien som seriesegrare. 
Spelarna som varit med och deltagit har gjort det med 
stort engagemang och verkligen gett sitt allt. Vi har haft 
med många juniorspelare som visat upp sin bästa sida 
och det ger en inblick i vilken framtid Sandareds IF har. 
Det ser väldigt ljus och spännande ut. 

Till de erfarna spelare som deltagit vill jag skicka ett 
stort tack för att dem verkligen agerat som förebilder 
för de yngre i föreningen och hjälpt dem både på och 
utanför planen. 

J-laget – Division 2 Pojkar

Jonas Hellqvist, tränare

– Under året har vi lagt stort fokus på att alla ska förstå 
lagdynamik och vårt spelsystem. Vi har ökat i antal spe-
lare under året, då en del som slutat för några år sedan 
börjat igen. Resultat och prestation har varit varierande 
med en del riktiga toppar som gett oss en topplacering 
i tabellen. 

SIF/SIF P05 – Division 4 Pojkar

Mikael Sträng, tränare:

- P-05 har fortsatt att vara en träningsvillig och nivå-
mässigt jämn grupp, med härlig gemenskap och där det 
märks att gruppen har roligt tillsammans. 

Under Vårmatcherna vann vi fyra av fem matcher och 
spelade en oavgjord. Resultatmässigt blev det tuffare 
när det riktiga seriespelet kom i gång efter sommarup-
pehållet. Vi tycker själva att vi även hade lite otur i några 
matcher, bl. a så hade vi två uddamålsförluster, och vi 
slutade på en 5:e plats i seriespelet.

Under året har vi haft fokus på att utveckla vårt spel 
med mycket rörelse, fart och hög passningskvalitet, 
men även att stärka vår fysiska status. Sammanfatt-
ningsvis så tycker vi att vi tagit kliv framåt gällande allt 
detta. 

SIF/SIF P06/07  
– Division 5 Pojkar & Division 6 Pojkar

Johan Krantz, tränare:

- Vi tränare tycker säsongen gått mycket bra! Det blev 
en stabil serieseger i div 6 (9 mot 9) och en andraplats i 
div 5 (11 mot 11)

I div 6 har vi lånat in några 08:or i vissa matcher, de har 
presterat fantastiskt! Mycket bra skolade så där måste 
vi ge deras tränare massa cred. 

Vi har haft en hög närvaro, gott driv och bra stämning 
bland killarna på träningarna vilket tyder på att vi gör 
nånting bra och att killarna trivs!

Att Florin Bud kommit tillbaka som tränare och Magnus 
Hagberg har tagit rollen som IT-ansvarig har gjort att 
vi delat på oss och kunnat träna 3 ggr i veckan plus 
matcher hela säsongen med ett litet sommaruppehåll 
och killarna vill träna så vi kör på, det är kul. 

SIF/SIF P06/07
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SIF/SIF P08 – Division 8 Pojkar

Martin Laidla, tränare

- Efter ett kort vinteruppehåll förra året var fokus på att 
förbereda laget för första säsongen med 9-mannaspel. 
Vårserien genomfördes på ett strålande sätt med många 
välspelade matcher. Höstens enkelserie i Div 8 bjöds på 
några tuffa matcher och vi slutade femma i tabellen. Det 
har också varit glädjande att se flera som återkommit till 
laget igen efter uppehåll från fotbollen. Som avslutning 
på säsongen, lyckades grabbarna med att vinna B-slut-
spelet i Quality Hotel Cup i Vänersborg, Grattis!

 

SIF/SIF F05/06 – Division 2 Flickor

Christoffer Ekberg, tränare

- Året har varit väldigt utvecklande för oss. Vi har spelat 
Division 2 Södra Flick med många matcher i Trollhättan 
och Vänersborg. Det har varit såväl tufft som äldre mot-
stånd än tjejerna själva men vi har stått upp bra och lan-
dar på en hedrande 4:e plats inte långt från 2:a platsen. 
Flera av våra tjejer har gjort förtjänstfull seniorpremiär 
i Sjömarkens Damlag. Laget har en fantastisk samman-
hållning och energi från träning till match och alltid hög 
träningsnärvaro. 

Säsongen avslutas med spel i Quality Cup i Vänersborg i 
slutet av oktober.

SIF/SIF F07 – Division 4 Flickor

Tony Johnson och Fredrik Bryngelsson, tränare:

- 17 glada tjejer har haft ett fantastiskt roligt år. Vi har 
nu spelat vår sista säsong på 9 mot 9 och vann serien 
på ett imponerande sätt.

På hösten testade vi även på 11 mot 11 i Quality Cup. Vi 
ser fram emot en ny rolig säsong och är supertaggade!

F08/09  
– Division 5 Flickor & Division 6 Flickor

Jonas Dahlin, tränare: 

- F08/09 har i år haft två lag i seriespel i div 5 Borås (9 
mot 9) samt i div 6 Mark (7 mot 7). 

Laget som spelade i div 5 Borås har bestått av samt-
liga 08:or, förstärkta av 09:or. Med endast något 
undantag har samtliga 09:or under året provat på 9 
mot 9-spel.

I div 5 Borås har vi inte sällan spelat mot lag som även 
haft tjejer födda 2007 i laget. Resultatmässigt har det 
varit upp och ner, med fina insatser i bland annat udda-
målsförlusterna mot seriesegraren Toarpsalliansen och 
mot tvåan Ulricehamn. Laget har också vunnit matcher 
mot Sjömarken och Mariedal samt spelat oavgjort mot 
Elfsborg.

Utvecklingsmässigt har stort fokus legat på försvars-
spel och passningsspel. 

Och viktigast av allt – laget består av 18 härliga tjejer 
med hög träningsnärvaro. Ett gött gäng!

Övriga lag har verkat under året

P09, P10, P11, P12, P13, PF14, F10/11, F12/13 och  
Fotbollsskolan

SIF/SIF P08
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SPONSORER

TACK FÖR ATT NI VAR MED OCH
GJORDE SIF-BLADET MÖJLIGT!

Vi som har gjort SIF-bladet

Fotografierna är tagna av Per Törnqvist  
samt från SIFs medlemmar. 
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